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ارزیابی تــان از رونــد انتخابات ریاســت فیفا چیســت و 
اینکه انتخــاب جیانی اینفانتینو به عنــوان رییس بعدی 
فدراســیون جهانی فوتبال چه تبعات مثبت یا منفی برای 

فوتبال ایران به همراه خواهد داشت؟
ما باید به منافع خود در این انتخابات نگاه کنیم، آثار عملکرد رییس جدید فیفا 
در آینده مشــخص خواهد شــد و ما باید منتظر بمانیم و ببینیم شرایط چگونه 
پیش خواهد رفت. مهم نیست که چه کسی به عنوان رییس انتخاب می شود 
و در راس کار قــرار می گیرد، حتی مهم نیســت که چــه تغییراتی صورت می 

گیرد بلکه مهم این اســت که منافع ایران چیســت و چه خواسته 
هایی مدنظر فدراسیون فوتبال ماست. خواسته های 

ما بــا تغییر افراد کم یا زیاد نمی شــوند و منافع 
ما دچار جابه جایی نخواهند شد بنابراین 

به رونــد انتخابــات کاری نخواهیم 
داشت بلکه مســئله مدنظر ما این 

است که منافع ملی فوتبال ایران 
محقق خواهند شــد یا خیر. در 
این برهه نیز معقول این است 
بــه کســی رای مــی دادیم و 
از کســی حمایت می کردیم 
کــه به منافــع فوتبــال ایران 

توجه کند.
تصور می کردید 

بــه  بــات  انتخا
دور دوم کشــیده 

شود؟
بلــه طبیعی بــود که بــا توجه به 

نامزدها و نوع حمایت هایی که از 
آن ها صورت گرفته بود انتخابات به 

دور دوم کشیده شود. در زمان انتخاب 
بلاتر هم انتخابات فیفا به دور دوم کشیده 

شــد و با توجه به تعــداد بــالای رای دهندگان 
انتظار می رفت کــه انتخابات ایــن دوره نیز چنین 

شرایطی را داشته باشد.

فدراســیون فوتبال ایران در این انتخابات به چه کســی 
رای داد؟

اگر قرار بود آرا مشخص شود چه نیازی بود رای ها را به صورت مخفی اخذ کنند؟ 
برای اعلام یک رای باید آثار آن را نیز ببینیم و بســنجیم که آیا علنی کردن رای 
ارزش این کار را دارد یا خیر؟ اگر اعلام رای برای فوتبال ایران آثار منفی داشته 

باشد نتیجه چه خواهد بود؟
علت تغییر نظر فدراسیون فوتبال ایران از شیخ سلمان به 
اینفانتینو و تردیدهای انتخاباتی به پرونده مناقشه ایران و 
عربستان و رویه ای که AFC پیش گرفته 

بود بازمی گشت؟
منافــع ملــی تنهــا یــک مصداق 
ندارنــد، بلکه بایــد مجموع 
منافــع در نظــر گرفتــه 

شــوند. ما به دنبال این هســتیم که در فوتبال بین الملل جایگاه خاص خود را 
پیدا کنیم. ما تنها به یک پرونده و یک مسئله نگاه نمی کنیم و مجموع شرایط و 

منافعی را که با آن مواجه خواهیم بود در نظر می گیریم.
به انتخابات ریاست فدراســیون فوتبال ایران نیز اشاره 
کنیم، پس از حرف و حدیث های مطرح شــده از ســوی 
برخی در خصوص حضور یا عدم حضور شما در انتخابات 
فدراسیون فوتبال، موضع مشخصی در این زمینه اتخاذ 

کرده اید؟
بنده همان سیاســت قبلی خود را در پیش گرفته ام، هنوز در این زمینه به جمع 
بندی نرسیده ام و همه چیز طی مدت زمان باقی مانده تا پایان ثبت نام انتخاباتی 
نامزدهای تصدی سمت ریاست فدراســیون فوتبال مشخص خواهد شد. هر 
زمان که احســاس تکلیف کنم در انتخابات حضور خواهــم یافت و این همان 

مسئله ای است که قبلا به آن تاکید کردم.
عنوان شده بود در صورتی در انتخابات ثبت نام خواهید 
کرد که علی کفاشــیان قید نامزد شــدن را بزنــد، آیا این 

موضوع صحت دارد؟
من شــرط و شــروطی برای حضور در انتخابات فدراســیون فوتبال ندارم. اگر 
احســاس کنم، در انتخابات شــرکت خواهم کرد و اگر فضا را به گونه ای ببینم 
که نمی توانم کمکی انجام دهم می روم و در جایی خدمت خواهم کرد که مثمر 

ثمر باشم.
در مــورد محل برپایی تمرینــات اردوی تیم ملی که از ۲۴ 
اسفندماه آغاز خواهد شد خبری دارید؟ هنوز وضعیت این 

اردو مشخص نیست و گویا کمپ شرایط لازم را ندارد.
ظرفیت و بضاعت مالی فدراســیون فوتبال برای بازسازی کمپ محدود است، 
با این ظرفیت محدود شــرایط همینگونه خواهد ماند. هم اکنون زمین شماره 
۲ درحال کاشــت است اما باید بدانیم این مسئله در مدت زمانی کوتاه قابل حل 
نیست و حداقل ۹ ماه زمان نیاز دارد. ما باید از خرداد ماه کار را شروع می کردیم و 
حتی اگر همین الان هم شرایط را پیش ببریم باید مدت زمان زیادی را پشت سر 
بگذاریم تا به شرایط ایده آل برسیم. برای برپایی اردوی خود در تهران با مسئولان 
۵ الی ۶ زمین نامه نگاری کرده ایم و باید ببینیم چه پیش می آید. مگر ما مخالف 
تیم ملی هستیم؟ مگر این مسئله سلیقه ای است که بخواهیم مخالف تیم ملی 

باشیم و از تیم ملی حمایت نکنیم؟

خبر آخر

چهره روزاینستوگرافی

نواک جوکوویچ به دلیل 
ناراحتی چشم در مرحله یک 
چهارم نهایی این رقابت ها 
کناره گیری کرد. جوکر که 
پس از باخت در ست اول برابر 
فلیسیانو لوپز انصراف خود را 
اعلام کرد، گفت: "این یک 
مشکل چشم است. از زمانی 
که به دوبی آمده ام دچار این 
مشکل شده ام. ابتدا با یک 
عفونت شروع شد و حالا 
آلرژی شدید است.

تیتر دو

همه انتظارات زنان 
ورزشکار از منتخبین ملت

پنجمیــن دوره انتخابــات مجلس خبــرگان رهبری 
و دهمین دوره انتخابات مجلس شــورای اســلامی 
دیروز - جمعه - با حضور پرشــور مردم در سراسر ایران 
برگزار شد.اکنون با پایان فرایند رای گیری انتخابات، 
ستاد انتخابات کشور اسامی منتخبین ملت را به تدریج 
اعلام می کند و تا روزهای آینده بخشــی از منتخبین، 
خود را آماده می کنند تا مسئولیت نمایندگی ملت را پذیرا 
شوند و بخشــی دیگر نیز خود را آماده رقابت در مرحله 
دوم انتخابات می کنند.نخبگان بخش های مختلف 
سیاســی، اجتماعی، فرهنگی و ورزشی جامعه نقش 
تعیین کننده ای در هدایت افکار عمومی داشته و دارند و 
اطلاع از خواسته های نخبگان از منتخبین ملت، قطعا 

می تواند راهگشای بسیاری از مشکلات جامعه باشد.
نجمه خدمتی: منتخبین ملت برای رفع 

تبعیض در ورزش تلاش کند
دارنده سهیمه المپیک ۲۰۱۶ ریو معتقد است انتظار 
ورزش از منتخبین ملت آن اســت که زمینه را برای 
رفع تبعیض در ورزش فراهم کنند.نجمه خدمتی که 
نخستین مدال کاروان ورزشی ایران را در بازی های 
آســیایی ۲۰۱۴ اینچئون کره جنوبی کسب کرد، در 
گفت و گو با خبرنگار ایرنا گفت: رفع تبعیض در ورزش 
می تواند به دگرگونی در ورزش کشــور منجر شــود و 

جایگاه ایران را در آسیا و جهان ارتقا بخشد.
قهرمان تیراندازی جهان: قول و عمل 

منتخبین ملت باید یکی باشد
»الهــه احمــدی« دارنده عنــوان قهرمانــی فینال 
فینالیســت های تیراندازی جهان در ســال ۲۰۱۵ 
گفت: انتظارم چون ســایر مردم کشــور آن است که 
قول و عمل منتخبین ملت یکی باشد و اگر هر یک از 
منتخبین برای تحقق یکی از وعده های خود تلاش 
کند، در زمانی کوتاه شــاهد رفع بیشتر مشکلات در 
کشور خواهیم بود.دارنده سهمیه المپیک ۲۰۱۶ ریو 
ادامه داد: منتخبین ملت فارغ از هر جناج و دیدگاهی 
بــرای جلب نظر مردم قول های زیــادی داده اند که 
نه فرصت و نه امکانات موجود در چهار ســال اجازه 
علمی کردن آنهــا را نمی دهد، اما تاکید می کنم اگر 
هر نماینده فقط یکی از قول ها یا وعده های تبلیغاتی 
خود را که مورد تایید مردم نیز هست، عملی کند کشور 

حرکتی پیش رونده خواهد داشت.

عادل غلامی به ضرب و شتم 
تهدید شد

در آســتانه بــازی مهــم تیم هــای بانــک ســرمایه و 
ثامن الحجج خراسان از دور برگشت پلی آف لیگ برتر 
والیبال، عادل غلامی ملی پوش سرمایه به ضرب و شتم 
تهدید شد.در آستانه بازی تیم های والیبال ثامن الحجج 
خراسان و بانک سرمایه از دور برگشت نیمه نهایی لیگ 
برتر والیبال عادل غلامی بازیکن بانک سرمایه پیامک 
تهدیدآمیزی دریافت کرد. این در حالی است که غلامی 
فصل قبل برای یک تیم مشــهدی )میزان خراسان( 
بازی می کرد.متن این پیام تلویحا اشاره کرده در صورت 
پیروزی بانک سرمایه مقابل ثامن الحجج این بازیکن 
مورد ضرب و شتم قرار خواهد گرفت.محمد خضرایی 
سرپرست تیم بانک سرمایه با تایید این خبر گفت: عادل 
غلامی ظهر امروز در مراسم ناهار این موضوع را مطرح 
کرد. البته ما فعلا از مراجع قانونی پیگیری نکرده ایم اما 
این پیامک نزد ما محفوظ اســت. اگر در تمرین عصر 
امروز یا بازی فردا مشــکلی برای بازیکنان تیم ما پیش 
بیاید قطعا از مراجع قانونی پیگیر موضوع خواهیم بود.
در دور برگشت نیمه نهایی لیگ برتر والیبال از ساعت ۱۷ 
فردا )یکشنبه( تیم های ثامن الحجج خراسان و بانک 
سرمایه در مشهد و شهرداری ارومیه و پیکان در ارومیه 
به مصاف هم می روند. با توجه به پیروزی بانک سرمایه 
و پیکان در دور رفت، کسب دومین برد آنها جواز حضور 

در بازی فینال را صادر می کند.

آصفی: اینفانتینو در مناقشه 
با عربستان موثر خواهد بود

عضو سابق هیات رییسه فدراسیون فوتبال می گوید 
فرد بی طرفی مانند اینفانتینو که ریاست فیفا را به دست 
آورده می تواند در مناقشــه فوتبال ایران و عربســتان 
موثرتر ظاهر شــود.حمیدرضا آصفــی در گفت وگو با 
ایسنا درباره انتخاب جیانی اینفانتینو برای ریاست فیفا 
و رای علی کفاشــیان به او، اظهار کرد: قطعا انتخاب 
فردی مانند اینفانتینو بهتر از شــیخ ســلمان خواهد 
بود چرا که رییس جدید فیفا فردی مســتقل اســت و 
کشورهای حاشیه خلیج فارس که با ایران عناد دارند در 
این کنفدراسیون جای نخواهند داشت.او اضافه کرد: 
باید انتخاب اینفانتینو را به فال نیک گرفت و در بعضی 
زمینه ها می تواند به نفع ایران باشد.عضو سابق هیات 
رییسه فدراسیون فوتبال در واکنش به اینکه آیا حضور 
اینفانتینو می تواند جایگاه ایران را از لحاظ دیپلماسی 
ورزشی ارتقا دهد، تاکید کرد: قبل از آنکه آنها بخواهند 
جایگاه ما را ارتقا دهند ما باید تلاش مان را برای ارتقای 
جایگاه ایران انجام دهیم. بهتر شدن شرایط ایران در 
فوتبال جهان بســتگی به فعالیت فدراسیون فوتبال 
دارد. باید هدف درستی برای فوتبال ایران ترسیم شود.
آصفی با بیان اینکه می توان مانند دوره ریاست محمد 
دادگان بر فدراسیون فوتبال جایگاه هایی را در فیفا به 
دست آورد، اضافه کرد: هر چقدر ارتباطات قوی داشته 
باشیم و عملکردمان بهتر باشد جایگاه مان هم به همین 
میزان بهتر می شود. ایران جزو چهار، پنج کشور برتر 
آسیاست و حق کســب بهترین سمت های جهانی را 
دارد.او همچنین در پاسخ به این سوال که آیا تغییرات 
فعلی در فیفا در مناقشه فوتبال ایران و عربستان کمک 
حال ایران می شود، خاطرنشان کرد: در این مناقشه 
اگر AFC حق ایران را ندهد می توانیم به مراجع بالاتر 
مانند فیفا شکایت کنیم و فرد بی طرفی مانند اینفانتینو 
از کشــور خاصی جانبداری نخواهد کرد. از طرفی در 
هفته نخست لیگ قهرمانان آسیا از دو دیدار در ایران 
میزبانــی کردیم که به بهترین شــکل ممکن صورت 
گرفت. باید از برگزارکنندگان این بازی ها و تماشاگران 

تشکر ویژه ای شود.

من به شدت احساس نشاط می کنم!
برانکو ایوانکوویچ امروز در یک جشــن شلوغ و پر از شیطنت، 
شمع کیک ۶۲ سالگی را فوت کرد،می گوید: امسال به دلیل 
کارهایی که در پرســپولیس انجام داده ایــم و فضای مثبتی 
کــه در تیــم وجود دارد با امید خاصی جشــن تولــد گرفتیم. 
خوشحالم که روز به دنیا آمدن من مطابق با زمانی است بهار 

خودش را نشان می دهد.سرمربی پرسپولیس 
که پیام های تبریک زیادی از سراسر دنیا 

دریافت کرده، درباره حس و حال ۶۲ 
ســالگی هم چنین می گوید: شــاید 
بــرای خیلی ها این ســن بــه معنای 

پایــان جوانی باشــد اما من به شــدت 
احساس ســرزندگی و نشاط می کنم که این 
مساله شاید به خاطر کار کردن با جوان هایی 
باشد که انرژیشــان به آدم احساس جوانی 

دوباره می دهد. 

شرطی برای حضور در انتخابات ندارم
اگر اعلام رای ایران اثر منفی داشته باشد نتیجه چیست؟

رییس اسبق کمیته روابط بین الملل فدراسیون فوتبال،گفت: 
انتخاب جیانی اینفانتینو به ریاســت فدراسیون بین المللی 
فوتبال )فیفا(، فرصت طلایی برای ایران فراهم کرده است 
تا بتواند جایگاه خود را در فیفا ارتقا بخشد.عباس ترابیان عصر 
شنبه در گفت وگو با ایرنا،افزود: اینفانتینو در سفرهای انتخاباتی 
خود در قاره آسیا، تنها به ایران سفر کرد و این امر نشان می دهد 
رییس جدید فیفا اهمیت بسزایی به کشورمان قائل است و این 
نگاه می تواند فرصتی مناســب برای فوتبال ایران باشد.وی 
ادامه داد: رییس جدید فیفا در گفت و گوهای خود با مسئولان 
فدراسیون فوتبال، ایران را از مهم ترین کشورهای قاره کهن 
معرفی کرد و معتقد بود کشورمان می تواند در آینده نقش فعال 
تری در فیفا ایفا کند.ترابیان خاطرنشان کرد: فدراسیون فوتبال 
باید از فرصت گرانبهایی که با حضور اینفانتینو در راس مدیریت 
فدراسیون جهانی فوتبال به وجود آمده است، بهره لازم را ببرد 
و بتواند با یک برنامه ریزی مدون، کرسی های خود را در فیفا 
افزایش دهد.وی ادامه داد: به طور حتم، پیشنهادی از سوی 
فیفا به فدراسیون فوتبال برای اخذ کرسی های این فدراسیون 
نخواهد شد بلکه باید رایزنی های فراوانی در این زمینه انجام 
دهیم تا ایران بتواند جایگاه مطلوبی را در فیفا به دســت آورد.
عضو کمیته بازاریابی فدراسیون فوتبال درباره وضعیت ایران در 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، گفت: پست نایب رییسی و عضویت 

در برخی از کمیته ها را در سال های اخیر در آسیا کسب کرده 
ایم و دیگر نمی توان فعالیت چندانی در قاره داشــت .جیانی 
اینفانتینو نامزد سوئیسی ریاست فیفا جمعه شب با کسب ۱۱۵ 
رای در مقابل ۸۸ رای شیخ سلمان بحرینی به مدت سه سال 

به عنوان رییس فدراسیون بین المللی فوتبال شد.

استراتژی AFCبرای انتخابات فیفا اشتباه بود
دبیرکل پیشین فدراســیون فوتبال ایران با بیان اینکه نباید 
از آســیا دو نفر بعنوان کاندیدای ریاســت فیفا در انتخابات 
شــرکت می کردند، گفت: به نظرم AFC استراتژی خوبی 
برای انتخابات فیفا نداشت.مهدی محمدنبی در گفتگو با 
مهر، در تحلیل خود از انتخابات ریاســت فیفا عنوان کرد: 
نتایج انتخابات نشان داد که رقابت نزدیکی بین اینفانتینو و 
شیخ سلمان وجود داشت بنابراین اگر علی بن حسین کاندیدا 
نمی شد و کشورهای آســیایی که به وی رای دادند به شیخ 
ســلمان رای می دادند آنوقت اینفانتینو نمی توانست برنده 
انتخابات باشد.وی در این باره اضافه کرد: در واقع می توان 
گفت AFC استراتژی خوبی برای انتخابات فیفا نداشت و 
آسیایی ها برای انتخابات فیفا یکدست نبودند برای همین 
بود که دبیرکل یوفا توانست بعنوان رئیس فیفا برگزیده شود. 
در صورتی که اگر استراتژی بهتری داشتند و یکدست عمل 

می کردند می توانســتند ریاســت فیفا را بدست آوردند.نبی 
درباره اینکه با انتخاب اینفانتینو شــرایط برای فوتبال آسیا 
چگونه رقم خواهد خورد، گفت: ســابقه نشان داده که فیفا 
باید در چارچــوب مصوبات کمیته اجرایی خود حرکت کند. 
اینفانتینو در موضوعات تبلیغاتی خود یادآور شد که سهمیه 
آسیا را در جام جهانی به عدد ۶ خواهد رساند. اگر این ادعای 
وی تبلیغاتی بوده که روی آن نمی شــود حساب باز کرد اما 
اگر درســت بوده باشــد هم باید در کمیته اجرایی فیفا مورد 
تصویب قرار گیرد.دبیرکل پیشین فدراسیون فوتبال ادامه 
داد: با توجه به اینکــه جام جهانی ۲۰۲۲ هم در قطر برگزار 
می شود فیفا باید عملا با آســیایی ها تعامل کند تا خللی در 
برگزاری این رقابتها ایجاد نشــود.وی در پاسخ به این سوال 
که با توجه به حمایت ایران از اینفانتینو، آیا مناسبات بهتری 
را با فیفا خواهیم داشت، عنوان کرد: فدراسیون ایران همواره 
روابط خوبی داشته و به نظرم رابطه با فیفا مستحکم تر خواهد 
شد.نبی در خصوص اینکه آیا رئیس جدید فیفا در ماجرای 
جو سازی های اخیر کشــورهای عربی علیه ایران دخالت 
خواهــد کرد، گفت: بعید می دانم که ایــن اتفاق رخ بدهد. 
ایران بعنوان فدراسیون برتر آسیا است و AFC به ایران نیاز 
دارد. ضمن اینکه حاشــیه سازی کشورهای عربی برای ما 

مشکلی ایجاد نمی کند. 

رئیس جدید فیفا، فرصت طلایی برای فوتبال ایران

ورزش
دبیرکل فدراسیون فوتبال ایران می گوید که اگر اعلام رای ایران در انتخابات ریاست فیفا آثار منفی در پی داشته باشد نتیجه چیست و اگر می خواستند آرا علنی شود چرا به صورت مخفی اخذ رای کردند؟

علیرضا اســدی که به همراه علی کفاشیان راهی زوریخ شــد تا در انتخابات فیفا به عنوان نمایندگان فوتبال ایران حضور داشته باشــد، پس از اتمام ماراتن انتخاباتی بین جیانی اینفانتینو و شیخ سلمان در 
خصوص مســائل مرتبط با این گزینش، اتفاقات مربوط به فدراســیون فوتبال ایران، انتخابات پیش روی این فدراسیون، موضوع حضورش به عنوان نامزد انتخاباتی و نیز آخرین وضعیت اردویی تیم ملی 

فوتبال ایران در گفت و گو با ایسنا مباحثی را مطرح کرد که در ادامه می خوانیم.


